

Anschlussset Nidek LE9000/SE9090/ME1000Set 001.300

Inhalt:



Gummiring



Schlauch (ersetzt AIR002.000.719 aus
Bedienungsanleitung AIRmini)



Verschlusskappe (bei Anschluss an Nidek SE9090 und ME1000)

Installation bei Typ 9000 mit spezieller Seitenplatte



1. Gummiring vorsichtig in das Metallrohr des AIRmini eindrücken, dabei das Rohr mit einer Hand festhalten, um Spannungen auf die Kunststoffplatte des Gerätes zu vermeiden.



2. Den Schlauch vorsichtig in den Gummiring einsetzen, ggf. leicht drehen.



3. Das andere Ende des Schlauches auf das Anschlussrohr der Schleifmaschine stecken.

Installation bei Typ Nidek SE9090 und ME1000

1. Installation am AIRmini wie bei Typ9000, Schlauchende wird über eines der 25mm Auslassrohre an der Maschinenrückseite geschoben, das andere mit der Verschlusskappe abdichten.

Connection set suitable for Nidek devices Set air001.001.300

Content:



1. rubber seal ring



2. tube (replacing AIR002.000.719 in operation manual AIRmini)



3. cap (when connecting to Nidek SE9090 and ME1000)

Installation with type 9000 with special plate



1. Press seal ring carefully into AIR Mini's metal tube. Hold the metal tube tight with one hand in order to avoid tensions onto the plastic top of the device.



2. Put tube carefully into the seal ring, if necessary screw slightly.



3. Take the other end of the tube and put it onto the connection tube of the edger.

Installation with type Nidek SE9090 and ME1000

1. Proceed installation at AIR Mini the same way as with type9000, the end of the tube has to be put onto one of the 25mm outlet tubes at the rear side. Seal up the other outlet tube with the cap.